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PROTOKOLL LÄNGDRÅD 26 OKTOBER 

2021 

 

Tid: 20.00  Plats: Teams  

Närvarande: Längdrådets ledamöter samt Ludvig Remb och Karin Ersson. 

 

1. Hälsar Torbjörn Lundkvist och Hans Jacobsson välkommen! 

 

2. Föregående protokoll. 27 sep 2021. 

 

 

3. Rapport om organisation mm. Karin 

Lars Öberg börjar sin tjänst 1/12, under tiden är Karin Ersson t.f. Vi har 

gjort förstärkningar på media/press. En tjänst för pressansvar och en 

tjänst för bild, film, Some.  

Stort intresse för dokumentären ”Bäst när det gäller”.  

 

4. Rapport om samarbete med Danmark. Ludvig 

Ludvig gav Torbjörn och Hans en bakgrund till d diskussioner SSF 

Längd haft hitintills med Danska skidförbundet om framtida samarbete. 

Ett möte är planerat i morgon med danska skidförbundet.  

Ludvig och Robin planerar för ett fysiskt möte med DSF i början på juni i 

Malmö. Då ska flera möjliga samarbetsförslag diskuteras. Till det mötet 

kommer flera personer från längdåkningen i södra Sverige att kallas.  
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5. Rapport om Fluorförbudet, nya tävlingsregler. Ludvig 

EU-förbud C8 (tillverkning, försäljning och bruk) 

Staten har ansvar för nationell efterlevnad 

Tester i fält i vinter, ej sanktion – kunskapsuppbyggnad. 

Ludvig redovisade vad nya ”omkörningsregeln” som FIS tagit fram 

efter VM 50 2021 innebär.  
 

6. Förslag på åkarrepresentanter i längdrådet.  

Gruppen har kommit fram till att åkarna ska få välja representant. 

Preliminärt planeras för ett åkarmöte under tävlingarna i Gällivare., 

eller på Teams innan premiären i Gällivare.    

 

7. Elitmiljöerna,  

Anna har fått rapport från Anders Byström om att några aktiva har 

haft funderingar på regelverk för att delta i elitmiljöernas träningar 

för de som inte är uttagna i den ordinarie miljön. Längdrådet är 

tillfreds med de svar som Byström gett.  

 

8. Feedback arbetsgruppernas rapporter, lägg er feedback i mappen 

“Rapporter arbetsgrupperna”.  Några reflektioner som ni vill delge 

övriga i gruppen? 

Feedback ska vara klart 15/11 och läggs i ett Word dokument i 

mappen.  

 

9. Längdrådets ledamöter, omval mm. Är det något ni vill att vi 

förändrar i vårt sätt att arbeta mm? Anna 

Lasse Jonsson har avböjt att fortsätta i längdrådet. Valberedningen 

som är Karin Ersson och Anna Mirårs har tillfrågat Hans Jacobsson 

om att ta Lasses roll i Längdrådet. Hans har tackat ja. 

Torbjörn Lundkvist tar från idag över längdrådet ansvaret för 

anläggningsfrågor.  
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10. Rapport från skidtinget. Anna & Karin 

Karin & Anna rapporterade om workshopsarbetet under skidtinget. 

Ämnet var hur accelerationsstödet ska användas på bästa sätt.  

Diskussionerna ska sammanställas och SSF centralt kommer att ta 

fram underlag för att ansöka om accelerationsstödet.  

 

11. Övriga frågor?  

Möte i Ulricehamn, kom ihåg att uppge om du kan vara med eller om du 

inte har möjlighet.  

 

12. Nästa möte 6 dec 18.00-21.00. Mötet avslutas. 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 


